

# MIRAGE



EPK 2020

## Short facts

name	Miracle Flair
genre	Modern Melodic Metal
line-up	Nicole Hartmann - vocals Daniel Maurizi - guitars Chris Deml - bass
location	<b>Switzerland</b> , Germany
record company	Massacre Records Germany
contact	<a href="mailto:info@miracleflair.com">info@miracleflair.com</a>



# discografie



Synchronsim

2020

Massacre Records



Angels Cast Shadows

2016

Massacre Records



Inner Peace of Mind

2011

Selfpromoted



## Videos

[The Untold \(official video\)](#)

[What Remains \(official video\)](#)

[Embracing The End \(official video\)](#)

[The Whole \(lyric video\)](#)

[Angels Cast Shadows \(pre-listening\)](#)

[Angels Cast Shadows \(full album\)](#)



## bio (english)

With their third studio album "Synchronism", Miracle Flair is back with a groundbreaking new work. This new album is musically the logical consequence of the high flying previous album "Angels Cast Shadows". It charts the progress and the musical development of the band. A little harder, a little more progressive, a little more melodic and at the same time open to new, modern sounds, the eleven songs dig into the brain, heart and soul of every lover of hard guitar music. Headbangers and melody lovers both will be rewarded and hooked on „Synchronism“.

After a successful five-week European tour in 2018 (together with Dark Tranquillity & Equilibrium) and a headline tour in Russia, an intense and creative year followed. On the road encounters have shaped and positively influenced the band's songwriting. New, more complex, yet catchy melodic songs are the result. The scarcely caged-in energy of the instrumentals synergized with the enchanting but powerful vocals raises Miracle Flair to the top of a genre they are helping to create.

A year of hard work must be celebrated!  
The band would be thrilled to see you again!

Miracle Flair are Daniel Maurizi (guitars), Nicole Hartmann (vocals) and Chris Deml (bass).

## Facts

"Synchronism" was produced by Miracle Flair and Tommy Vetterli. Tommy also took care of the album's mix at the New Sound Studio (Switzerland), whereas Tony Lindgren handled the mastering duties and put the finishing touches at the Fascination Street Studios (Sweden).

The first single with the accompanying video for the song "What Remains" was released on February 27th. Another clip will follow in mid-March.

The album "Synchronism" will be released on April 3rd, 2020 by Massacre Records.

Pre order und pre listening link:  
<https://lnk.to/synchronism>

Stefan Heilemann is responsible for the album's beautiful artwork. The band photos are from Frank Kollbrunner.

## bio (deutsch)

Mit ihrem dritten Studioalbum "Synchronism" melden sich Miracle Flair mit einem für sie wegweisenden neuen Werk zurück. Der Nachfolger vom Erfolgsalbum "Angels Cast Shadows" ist die musikalisch logische Konsequenz und verdeutlicht den Weg sowie die Entwicklung der Band. Etwas härter, etwas progressiver, etwas melodischer und dabei offen für neue, moderne Sounds bohren sich die elf Songs in Hirn, Herz und Seele eines jeden Liebhabers harter Gitarrenmusik. Headbanger wie auch Melodieliebhaber kommen gleichermaßen auf ihre Kosten.

Nach einem erfolgreichen 2018 mit einer fünf wöchigen Europa-Tour (zusammen mit Dark Tranquillity & Equilibrium) und einer Headline Tour in Russland folgte ein intensives Kreativ-Jahr. Der Austausch und die tollen Begegnungen „on the road“ haben das Songwriting der Band geprägt, inspiriert und positiv beeinflusst. Viele Erfahrungen sind in die neuen, komplexeren und doch eingängig-melodischen Songs eingeflossen. Mit der geballten Energie, in Kombination mit Nicole's bezaubernder und zugleich starken Stimme stoßen Miracle Flair heute an die Spitze eines Genres vor, welches sie selber mitformen können.

Ein Jahr harte Arbeit muss ordentlich gefeiert werden!

Die Band freut sich wahnsinnig Euch da draußen wieder zu sehen!

Miracle Flair sind Daniel Maurizi (guitars), Nicole Hartmann (vocals) und Chris Deml (bass).

### Facts

„Synchronism“ wurde von Miracle Flair und Tommy Vetterli produziert.

Tommy kümmerte sich im New Sound Studio (Schweiz) auch um den Mix, während Tony Lindgren in den Fascination Street Studios (Schweden) dem Album mit dem Mastering den letzten Schliff verlieh. Für das wunderschöne Artwork ist übrigens Stefan Heilemann verantwortlich.

Die erste Single mit dem zugehörigen Video zum Song „What Remains“ wurde am 27.2.20 veröffentlicht. Mitte März folgt ein weiterer Clip.

Das Album "Synchronism" wird am 03.04.2020 durch Massacre Records veröffentlicht.

Pre Order und Pre Listening Link:  
<https://lnk.to/synchronism>

Für das wunderschöne Artwork ist übrigens Stefan Heilemann verantwortlich.

Die Bandfotos stammen von Frank Kollbrunner.

## press

Considering the fact that symphonic metal is a viable sub-genre with multiple acts attaining headline status all over the globe, Miracle Flair has an adequate opportunity to move up the ranks based on the songwriting for "Angels Cast Shadows". Their dynamic ability to go from ballads to heavier material and keep things distinct from track to track will offer the band a great platform to perform with various bands inside the metal genre as well as on the fringes. If you don't mind a Swiss band adding in the right tenacity/modern energy a la the North American Scene, Miracle Flair could be a surprise hit in your symphonic/gothic metal collection."

- Eternal Terror - Matt Coe

"Miracle Flair" legen mit diesem Werk eine Punktlandung hin. Melodisch und kraftvoll zeigt sich die Band auf "Angels Cast Shadows" von ihrer besten Seite. Ein echtes Brett, das ihr euch nicht entgehen lassen solltet. Symphonic Metal Fans bekommen hier den Geheimtipp der Saison geliefert. Besser kann man es einfach nicht machen. Volle Punktzahl.

- Be Subjective! - Fabian Bernhardt

"Aussagekräftige Songs mit einer betörend kraftvollen Stimme an der Front, Gitarrenklänge die umhauen, Beats die reinhauen - gehört zu werden ein Muss mit dem Tipp: Kauft euch das Album!"

- bluevisions.ch - Rita Lottenbach

"Miracle Flair machen mit "Angels Cast Shadows" einen grossen Schritt nach vorne und präsentieren modernen Symphonic Metal mit Industrial Einschlag, der auf keinen Fall in der Flut der Veröffentlichungen untergehen sollte."

- FFM-Rock - Andreas Stephan

"Progressing more into metal rock area, Daniel shines on guitar. Nicole sounds better than ever with a news sense of purpose weaving her soft gentle touch to a not angry, but rather strong punchier point"

- Jonathan L - Lopsided World Of, Worldwide Radio Summit (Berlin/Germany)

„Her velvet voice gracefully soars over powerfully solid melodic changes“

- Melissa Cross – The Zen Of Screaming (New York/USA)

european tour 2018  
with dark trankquillity & equilibrium

mar 24 Andernach, D - JUZ LIVE CLUB  
mar 25 Leiden, NL - GEBR. DE NOBEL  
mar 26 Hamburg, D - MARKTHALLE  
mar 27 Osnabrück, D - ROSENHOF  
mar 28 Bochum, D - ZEICHE  
mar 29 Leipzig, D - HELLRAISER  
apr 08 Lyon, F - CCO  
apr 09 Bordeaux, F - BARBEY THEATER  
apr 11 Santiago de Compostela, ES - CAPITOL  
apr 12 Madrid, ES - BUT  
apr 13 Lisboa, PT - LISBOA AO VIVO  
apr 14 Bilbao, ES - SANTANA 27  
apr 16 Colmar, F - LE GRILLEN  
apr 18 Novi Sad, SER - SKC FABRIKA  
apr 19 Bucharest, ROM - QUANTIC CLUB  
apr 20 Sofia, BUL - MIXTAPE 5  
apr 21 Thessaloniki, GRE - PRINCIPAL THEATER CLUB  
apr 22 Athens, GRE - PIREUS ACADEMY 117  
apr 24 Rome, IT - LARGO VENUE  
apr 25 Milan/Trezzo, IT - LIVE CLUB  
apr 26 Bologna, IT - ZONA ROVERI  
apr 27 Monthey, CH - PONT ROUGE  
apr 28 Lyss, CH - KUFA LYSS  
apr 29 Saarbrücken, D - GARAGE  
may 01 Limoges, F - CC JOHN LENNON  
may 02 Paris, F - LA MACHINE DU MOULIN ROUGE  
may 03 Vosselaar, B - BIEBOB  
may 04 Bremen, D - TIVOLI  
may 05 Göteborg, SWE - TRÄDGAR

russian tour 2018  
headliner

nov 29 Cheboksary - SK BAR  
nov 30 Izhevsk - BEZZZ B BAR  
dec 01 Glazov - HARD MACHINE BAR  
dec 02 Perm - SOL'MUSIC PUB  
dec 03 Tyumen - ROCKETA CLUB  
dec 04 Kurgan - HARAT'S PUB  
dec 05 Chelyabinsk - HARAT'S PUB  
dec 06 Sterlitamak - ARTEL CLUB  
dec 08 Ulyanovsk - RECORDS PUB  
dec 09 Moscow - ALIBI MUSIC BAR





✉ [info@miracleflair.com](mailto:info@miracleflair.com)

📍 Massacre Records - a division of  
Soulfood Music Distribution GmbH  
Bachstra. 2  
74199 Untergruppenbach  
Germany

🏠 [miracleflair.com](http://miracleflair.com)

📷 [instagram.com/miracleflairofficial](https://www.instagram.com/miracleflairofficial)

📺 [youtube.com/user/MiracleFlair](https://www.youtube.com/user/MiracleFlair)

f [facebook.com/MiracleFlair](https://www.facebook.com/MiracleFlair)

🐦 [twitter.com/Miracle\\_Flair](https://twitter.com/Miracle_Flair)



